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Referat af bestyrelsesmøde i Æ’Redningshus onsdag d. 18. september kl. 10  

(på Havglimt 9) 

 

Til stede: Karin, Birthe, Kristine, Niels, Lars, Jens, Edel, Tine 

Afbud: Peter 

 

1. Godkendelse af referat fra 
sidste møde 
 

Kommentar til referatet, KLF vil gerne vente til 
januar med evaluering af Fiskeauktionen, herefter 
blev referatet godkendt og underskrevet 
 

2. Siden sidst 
 

Proceduren vedrørende køb i Dagrofa blev 
gennemgået. 
Beboerne på Klitrosen havde talt om (Kristines) 
boller og æblekage, og heldigvis var det netop det 
de fik d. 22. august, og det blev en hyggelig 
eftermiddag. August måned er en god måned til 
dette arrangement 
 

3. Økonomi, nyt fra kassereren 
 

Den eksterne revision er blevet noget dyrere, 
måske vi skal overveje at skifte revisor. Vi 
overvejer også hvem der kan overtage 
revisorposten når det bliver aktuelt. 
Lars foreslog at vi opretter en ny konto til om- og 
tilbygning. Pengene flyttes fra sikringskontoen, så 
kontoen balancerer. 
 
Der foreslås at vi indkøber et sammenklappeligt 
mobilt klaver, Mandskoret undersøger hvad et 
sådant klaver koster. 
Forslag om at indkøbe et køle/fryseskab, der kan 
stå i depotet, enighed om at det var en god ide, 
Jens og Niels undersøger prisen. 
 
OBS! Kassereren indskærper at vi husker at skrive 
på bon’erne hvad indkøbet skal bruges til. 
Kassereren opfordrede til at en fra bestyrelsen 
(læs Kristine) følger byggeriet tæt, i forhold til 
tegninger og indretning. 
Så snart vi ved noget om et evt. fondstilskud, skal 
vi tage kontakt til Thisted Kommune. 
Økonomien ser i øvrigt fornuftig ud. 
 



4. Nyt fra Aktivitetsudvalget 
 

Første omgang Børnemad, her var det småt med 
tilmeldingerne, men der gik hul på bylden, da 
ambassadørerne gik i gang.  
Så der kom over 50, men der manglede desværre 
lidt hjælpere, så det var et stort arbejde for de 
implicerede.  
Til næste omgang børnemad skulle der være styr 
på de frivillige hjælpere. 
Stadig mulighed for take-away, til de der har syge 
børn derhjemme, men der kan først afhentes mad 
kl. 18. 
Det kan være kompliceret for nogle at tilmelde sig 
arrangementerne via facebook, men det er den 
smarteste måde. 
 
Revy-eftermiddagen gik fint, der var ca 50 til første 
omgang. Der blev serveret kaffe og kage, samt øl 
og vand. Udgifterne til revy-repriserne skal tages 
fra de penge der står fra Bornerup-fonden. 
Næste forevisning er d. 8. oktober kl 15 og sidste 
gang d. 29. oktober kl 19. 
 

5. Orientering fra de forskellige 
teams 
 

Køkkenteamet, her er der indkøbt små skåle til 
salg af peanuts til arrangementer, de står i 
klubskabet. 
Intet nyt fra pedelteamet, affaldsordningen kører 
efterhånden, nu afhentes spandene også uden at 
de bliver sat frem. 
Kun en enkelt udlejning mere i år, så vi aflyser 
vinduespudsning resten af året. 
Administrationsteamet, der svares løbende på de 
mails der lander i indbakken, både stort og småt. 
 

6. Seminar d. 13. november 
 

Seminaret skal indeholde en snak om prissætning, 
og eventuelt snak om om-/tilbygning 
Vi starter med et kort bestyrelsesmøde, og slutter 
med spisning. Birthe og Karin laver program, man 
kan melde ind hvis man har emner til dagen.  
 

7. Eventuelt 
 

Den 7. november er der frivilligaften, den skæres 
som de tidligere år. 
  

8. Næste møde 
Seminar d. 13. november 
 

Vi mødes kl. 15 den 13. november til seminar og til 
frivilligaften d. 7. nov. Mødetid meldes ud når vi 
nærmer os. 
 

 


